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Městská část Praha – Ďáblice 
ZÁPIS 

z 05. veřejného zasedání  
Zastupitelstva Praha – Ďáblice  

konaného dne 21. 09. 2011 
 
 
 
Přítomni:  Mgr. Markéta Bouzková, Tatjana Dohnalová, Ing. Tomáš Dvořák, Zdeňka 
Fišmistrová, Bc. Marcel Janek, Ing. Martin Křížek, MUDr. Martin Lukeš, Ing. Pavel Niebauer, 
PhDr. Vladimír Novotný, Ing. Slavomír Procházka, Ing. Miloš Růžička, RNDr. Martin Smrček, 
Vítězslav Stoklasa, Ing. Lenka Stroblová,  
tajemník ÚMČ Ďáblice Vlastimil Fouček 
Omluveni: Danuše Ševčíková 
Nepřítomni: MUDr. Martin Lukeš – přišel v 19.25 hod. 
 
Ověřovateli zápis ů na základ ě usnesení č. 07/10/ZMČ byli stanoveni: 
PhDr. Vladimír Novotný, RNDr. Martin Smrček, Ing. Lenka Stroblová  
 
  
Starosta zahájil 05. ZMČ v 18.10 hodin, přivítal všechny přítomné – jak hosty, tak i kolegy – 
a pověřil vedením ZMČ radního PhDr. Vladimíra Novotného, který navrhl program jednání 
s těmito body: 
 

1. Kontrola zápisu ze 04. ve řejného zasedání ZM Č  
2. Složení slibu nového člena Zastupitelstva M Č Praha – Ďáblice Ing. Pavla 

Niebauera „Vaše volba – ĎÁBLICE!“ (tajemník) 
3. Dovolba člena Návrhového výboru (tajemník) 
4. Jednací řád Zastupitelstva M Č Praha – Ďáblice (pí Dohnalová) 
5. Rozpočtové opat ření č. 2 k rozpo čtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2011 
 (Ing. K řížek) 
6. Bytová politika (PhDr. Novotný) 
7. Dodatek ke z řizovací listin ě ZŠ (starosta) 
8. Připomínky k celom ěstsky významným zm ěnám územního plánu – CVZ I. + II. – 

další rozši řování skládky Ďáblice (starosta)  
9. Souhlasné prohlášení M Č Praha – Ďáblice k p řevodu pozemku p. č. 43/2 k.ú. 

Ďáblice (tajemník) 
10. Požadavky a p řipomínky M Č Praha – Ďáblice ke Zpráv ě o uplat ňování ZÚR kraje 

Praha a následné aktualizaci ZÚR Praha (starosta) 
11. Žádost o úpravu územního plánu ÚP SÚ HMP č. U 1011 k.ú. Ďáblice (lokalita p ři 

ul. Statková) – stanovisko M Č Praha – Ďáblice k této úprav ě (starosta) 
12. Příspěvky na svoz komunálního odpadu za rok 2011 a na rok  2012 (Ing. K řížek) 
13. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru a p ředložení zprávy o kontrole usnesení 

RMČ a ZMČ za rok 2010 (Bc. Janek) 
14. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru pro kontrolu skládky v k .ú. Ďáblice za 

období 01 – 08/2011 (Ing. Dvo řák) 
15. Náměty  

a. poskytnuté finan ční dary  
b. EIA – vyjád ření MČ Praha – Ďáblice k Paralelní RWY, letišt ě Praha – 

Ruzyně  
c. změna trasy autobusu 103 
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d. kolektivní smlouva 
e. smlouva s PPF banka, a.s. (zhodnocení finan čních prost ředků zřízením 

termínovaného ú čtu) 
16. Diskuze 

 
Postupně bylo navrženo program rozší řit o další body : 
- Poskytnutí finančního daru TJ Ďáblice pod číslem 16. a bod náměty zařadit jako č. 17. 

a bod diskuse jako č. 1. 
 
Na základě doplnění, byl schválen program jednání ZMČ Praha-Ďáblice v tomto pořadí: 
1. Diskuze 
2. Kontrola zápisu ze 04. ve řejného zasedání ZM Č  
3.  Složení slibu nového člena Zastupitelstva M Č Praha – Ďáblice Ing. Pavla 

Niebauera, zástupce volebního sdružení „Vaše volba – ĎÁBLICE!“ (tajemník) 
4. Dovolba člena návrhového výboru (tajemník) 
5. Jednací řád Zastupitelstva M Č Praha – Ďáblice (pí. Dohnalová) 
6. Rozpočtové opat ření č. 2 k rozpo čtu na MČ Praha – Ďáblice na rok 2011 

 (Ing. K řížek) 
7. Bytová politika (PhDr. Novotný) 
8. Dodatek ke z řizovací listin ě ZŠ (starosta) 
9.    Připomínky k celom ěstsky významným zm ěnám územního plánu – CVZ I. + II.  

 – další rozši řování skládky Ďáblice (starosta)  
10. Souhlasné prohlášení M Č Praha – Ďáblice k p řevodu pozemku p. č. 43/2 k.ú.  
  Ďáblice (tajemník) 
11. Požadavky a p řipomínky M Č Praha – Ďáblice ke Zpráv ě o uplat ňování ZÚR  
  kraje Praha a následné aktualizaci ZÚR Praha (sta rosta) 
12. Žádost o úpravu územního plánu ÚP SÚ HMP č. U 1011 k.ú. Ďáblice (lokalita  
 při ul. Statková) – stanovisko M Č Praha – Ďáblice k této úprav ě (starosta) 
13. Příspěvky na svoz komunálního odpadu za rok 2011 a na rok  2012 (Ing.  
  Křížek) 
14. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru a p ředložení zprávy o kontrole  
  usnesení RM Č a ZMČ za rok 2010 (Bc. Janek) 
15. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru pro kontrolu skládky v k .ú. Ďáblice za 
  období 01 – 08/2011 (Ing. Dvo řák) 
16. Poskytnutí finan čního daru TJ Ďáblice 
17. Náměty:  
a. Poskytnuté finan ční dary  
b. EIA - vyjád ření MČ Praha – Ďáblice k Paralelní RWY, letišt ě Praha - Ruzyn ě 
c. Změna trasy autobusu 103 
d. Kolektivní smlouva 
e. Smlouva s PPF banka, a.s. (zhodnocení finan čních prost ředků zřízením 

termínovaného ú čtu) 
 
- radní Dohnalová navrhla ZM Č zahajovat zastupitelstvo M Č vždy volnou diskuzí 
pro ob čany, formou tzv. „volného mikrofonu“ s tím, že jedn otlivé p říspěvky ob čanů 
mohou být v maximální délce 5ti minut. Po této voln é diskuzi bude řádné zahájení 
ZMČ. O programu a tzv. volném mikrofonu nechal  PhDr. Novotný hlasovat. Program byl 
schválen členy ZMČ v počtu hlasů pro – 13, proti – 0, zdržel se –  0 
 A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
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Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek A RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin A Stoklasa Vítězslav A 
  Ing. Stroblová Lenka A 
 
1. Diskuze 
c) změna trasy autobusu 103 
PhDr. Novotný  
- vyzval občany k diskuzi k danému bodu. 
Starosta  
- poskytl informaci ohledně změny trasy autobusu č. 103 a o žádosti k úpravě ve vedení 
této linky.  
 
Zástupkyn ě starosty 
- informovala všechny přítomné o jednáních, která proběhla ve věci změny trasy 
autobusové linky č. 103 (s Policií ČR a s Odborem dopravy Prahy 8 ohledně dopravní situace 
v ul. Legionářů a Chřibská a umístění dopravního značení, které by zabránilo průjezdnosti 
těchto ulic pro automobily, zkracující si cestu od Čakovic).  
 
Ing. Dvo řák 
-  upřesnil danou situaci a dočasnost dopravního značení. 
 
P. Mlejnek (ve řejnost) 
- vznesl na členy zastupitelstva dotaz, v jakém časovém horizontu bude dopravní značení 
v ul. Chřibská 
- a kdy budou zajištěny přechody a prováděna kontrola Městskou policií. 
 
P. Fišmistrová 
- přislíbila, že dopravní značení zajistí MČ do týdne. 
- K otázce zajištění přechodů uvedla, že nejprve bude zajištěn přechod u restaurace Na 
Růžku, poté se Městská policie přesune ke škole a MČ Praha – Ďáblice se pokusí zajistit 
hlídání přechodů i ve spolupráci Policií ČR. 
 
P. Zajíček (veřejnost) 
- požádal, aby MČ Praha – Ďáblice zajistila hlídání přechodů mezi 7.00 – 8.00 hod. ve 
spodní části Ďáblic (Křižovatka Ďáblická - Kostelecká) 
- dopravní situace v ul. Legionářů a ul. Chřibská – jak zabránit její průjezdnost směrem na 
Prahu. 
 
Ing. Dvo řák  
- vyzval občany, aby své podněty směřovali klidně na jeho soukromou adresu. 
 
PhDr. Novotný 
- přislíbil panu Zajíčkovi, že se otázkou dopravní situace ve staré zástavbě Ďáblic bude 
zabývat RMČ na svých jednáních. 
 
P. Mlejnková (ve řejnost) 
- vznesla dotaz k autobusové lince č. 103, zda s umístěním autobusu u skládky A.S.A. 
s.r.o. bude souhlasit i Odbor dopravy Prahy 8 
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PhDr. Novotný 
- se k umístění autobusové linky č. 103 u skládky vyjádřil se slovy, že pozemky u skládky 
A.S.A. s.r.o. jsou ve vlastnictví MČ Praha – Ďáblice, tudíž by to nemělo nikomu činit problémy. 
 
Paní Mlejnková (ve řejnost) 
- vznesla dotaz ohledně odcizení poklopů kanálových vpustí a jejich zajištění před 
případným úrazem dětí a občanů. 
 
Paní Fišmistrová 
- na výše uvedený dotaz odpověděla, že poklopy kanálových vpustí jsou již objednány a 
ÚMČ Praha – Ďáblice danou situaci řeší. 
 
Bc. Janek 
-  k otázce poklopů kanálových vpustí se tázal na materiál, zda jsou plastové, nebo jaké? 
 
Paní Fišmistrová 
- poklopy kanálových vpustí jsou gumové. 
 
Paní Bulirschová (veřejnost) 
- požádala zastupitele, zda by bylo možné snížit nejvyšší povolenou rychlost na ul. 
Ďáblická na 40 km/hod.  
 
PhDr. Novotný 
- k této problematice uvedl, že ten samý problém by se měl řešit i na ul. Šenovská. 
 
Paní Kubí čková (veřejnost) 
- vznesla stížnost na parkování návštěvníků firmy AKROS před vjezdy sousedních stavení. 
 
PhDr. Novotný 
- dal doporučení, že tuto situaci by měla řešit policie a ne MČ Praha – Ďáblice. 
 
2. Kontrola zápisu ze 04. ve řejného zasedání ZM Č  
K zápisu nebyly vzneseny žádné připomínky, radní PhDr. Novotný nechal o zápise z 04. ZMČ 
hlasovat. Zápis byl schválen členy ZMČ v počtu hlasů pro – 13, proti – 0, zdržel se – 0 .  
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek A RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin A Stoklasa Vítězslav A 
  Ing. Stroblová Lenka A 
 

3. Složení slibu nového člena Zastupitelstva M Č Praha – Ďáblice Ing. Pavla 
Niebauera, zástupce volebního sdružení „Vaše volba – ĎÁBLICE!“ (tajemník) 

Tajemník úřadu seznámil členy ZMČ, že dle volebních výsledků se stává členem ZMČ třetí 
náhradník za volební sdružení „Vaše volba – ĎÁBLICE!“ pan Ing. Pavel Niebauer, který složil 
slib nového člena Zastupitelstva MČ Praha – Ďáblice. 
 
4. Dovolba člena návrhového výboru (tajemník) 
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Tajemník seznámil všechny přítomné o potřebě zvolit nového člena návrhového výboru. ZMČ 
po projednání schválilo návrh usnesení č. 035/11/ZMČ k volbě návrhového výboru v počtu 
hlasů pro – 13, proti – 0, zdržel se – 0 . 
  
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek A RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin A Stoklasa Vítězslav A 
  Ing. Stroblová Lenka A 
Zastupitelstvo m ěstské části Praha – Ďáblice 
I. Volí 
v souladu s Jednacím řádem Zastupitelstva městské části Praha Ďáblice návrhový výbor ve 
složení: 
předseda výboru: Ing. Martin Křížek 
členové výboru: Mgr. Markéta Bouzková  
    MUDr. Martin Lukeš 
II. Ustanovuje  
tajemníkem návrhového výboru: tajemníka úřadu MČ Vlastimila Foučka. 
 
5 . Jednací řád Zastupitelstva M Č Praha – Ďáblice (pí Dohnalová) 
Paní Dohnalová seznámila všechny přítomné se zněním jednacího řádu Zastupitelstva MČ 
Praha – Ďáblice. K výše uvedenému vznesl Ing. Niebauer několik připomínek. Zastupitelstvo 
s připomínkami souhlasilo a po projednání schválilo návrh usnesení č. 036/11/ZMČ 
k Jednacímu řádu Zastupitelstva MČ Praha – Ďáblice v počtu hlasů pro – 13, proti – 0, zdržel 
se – 0. 
 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek A RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin A Stoklasa Vítězslav A 
  Ing. Stroblová Lenka A 
Zastupitelstvo m ěstské části po projednání  
I. Schvaluje 
Jednací řád Zastupitelstva MČ Praha – Ďáblice pro volební období 2010 – 2014, který je 
přílohou č. 1 tohoto usnesení. 
Příloha: Jednací řád Zastupitelstva MČ Praha – Ďáblice.  

6. Rozpočtové opat ření č. 2 k rozpo čtu MČ Praha – Ďáblice na rok 2011 
(Ing. K řížek) 

Ing. Martin Křížek seznámil všechny přítomné s návrhem rozpočtového opatření č. 2 
k rozpočtu Praha – Ďáblice na rok 2011. ZMČ po projednání schválilo návrh usnesení č. 
037/11/ZMČ k rozpočtovému opatření č. 2 k rozpočtu Praha – Ďáblice na rok 2011 v počtu 
hlasů pro – 13, proti – 0, zdržel se – 1 . 
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A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel 0 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek A RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin A Stoklasa Vítězslav A 
MUDr. Lukeš Martin A Ing. Stroblová Lenka A 
 
ZMČ po projednání  
I. Schvaluje 
návrh rozpočtového opatření č. 2 k rozpočtu MČ na rok 2011, které je přílohou č. 1 tohoto 
usnesení v objemu zvýšení příjmů i výdajů o 1.194 400,- Kč na základě změny dotačních 
vztahů (bez nároku na financování). 
Příloha: Návrh rozpočtového opatření č. 2 k rozpočtu MČ na rok 2011. 
 

7. Bytová politika (PhDr. Novotný) 
PhDr. Novotný seznámil všechny přítomné s návrhem bytové politiky. K výše uvedenému 
vznesl Ing. Niebauer námitku k úpravě bodu č. 5.2. Z doby neurčité na dobu určitou. O výše 
uvedené opravě nechal radní PhDr. Novotný hlasovat. Změna byla přijata v počtu hlasů pro 
– 12, proti – 0, zdržel se – 2 . 
Oprava bodu 5.2 – doba neur čitá 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
Ing. Dvořák Tomáš  0 Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek A RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin 0 Stoklasa Vítězslav A 
MUDr. Lukeš Martin A Ing. Stroblová Lenka A 
 
ZMČ po projednání schválilo návrh usnesení č. 038/11/ZMČ k dokumentu „Bytová politika 
Městské části Praha – Ďáblice“ v počtu hlasů pro – 14, proti – 0, zdržel se – 0 . 
 
DOKUMENT BYTOVÁ POLITIKA 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek A RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin A Stoklasa Vítězslav A 
MUDr. Lukeš Martin A Ing. Stroblová Lenka A 
 
Zastupitelstvo m ěstské části po projednání: 
I.  Schvaluje 
dokument „Bytová politika Městské části Praha Ďáblice“, který je přílohou č. 1 tohoto usnesení 
a je závazný dnem jeho schválení pro všechny orgány Městské části Praha – Ďáblice. 
Příloha: Dokument „Bytová politika Městské části Praha – Ďáblice“. 
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8. Dodatek ke Z řizovací listin ě ZŠ (starosta) 
Starosta seznámil všechny přítomné s dodatkem ke Zřizovací listině ZŠ. ZMČ po projednání 
schválilo návrh usnesení č. 039/11/ZMČ k dodatku ke Zřizovací listině ZŠ v počtu hlasů pro 
– 14, proti – 0, zdržel se – 0 . 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek A RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin A Stoklasa Vítězslav A 
MUDr. Lukeš Martin A Ing. Stroblová Lenka A 
Zastupitelstvo m ěstské části po projednání: 
I. Schvaluje 
znění dodatku č. 1 Zřizovací listiny Základní školy a mateřské školy, Praha 8 – Ďáblice, U 
Parkánu 17. 
II. Pověřuje  
starostu podpisem dodatku č. 1 Zřizovací listiny.  
Příloha: Dodatek č. 1 Zřizovací listiny Základní školy a mateřské školy, Praha 8 – Ďáblice, U 
Parkánu 17. 
 
9. Připomínky k celom ěstsky významným zm ěnám územního plánu – CVZ I. + II. – 
další rozši řování skládky Ďáblice (starosta)  
Starosta seznámil všechny přítomné s připomínkami návrhu celoměstsky významných změn 
I. a II. ÚP SÚ HMP. ZMČ po projednání schválilo návrh usnesení č. 040/11/ZMČ 
k připomínkám k návrhu celoměstsky významných změn I. a II. ÚP SÚ HMP v počtu hlasů 
pro – 13, proti – 0, zdržel se – 1 . 
 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek 0 RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin A Stoklasa Vítězslav A 
MUDr. Lukeš Martin A Ing. Stroblová Lenka A 
Zastupitelstvo m ěstské části po projednání 
I. Schvaluje 
stanovisko MČ zaslané pod čj. 1034/2011_MCPD dne 3. 08. 2011 k připomínkám k návrhu 
celoměstsky významných změn I. a II. ÚP SÚ HMP. 
II. Bere na v ědomí 
zaslání stanoviska příslušnému odbor MHMP. 
 
10. Souhlasné prohlášení M Č Praha – Ďáblice k p řevodu pozemku p. č. 43/2 k.ú. 
Ďáblice (tajemník) 
Tajemník seznámil všechny přítomné s návrhem souhlasného prohlášení MČ Praha – 
Ďáblice k převodu pozemku p.č. 43/2 k.ú. Ďáblice. 
 
20.34 hod odešel pan Křížek 
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20.35 hod byla vyhlášena krátká přestávka na doformulování usnesení 
20.44 hod byla přestávka ukončena  
 
 ZMČ po projednání schválilo návrh usnesení č. 041/11/ZMČ k nesouhlasnému prohlášení 
o převodu vlastnického práva v počtu hlasů pro – 11, proti – 2, zdržel se – 1 . 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  N Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek A RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin N Stoklasa Vítězslav A 
MUDr. Lukeš Martin 0 Ing. Stroblová Lenka A 
 
Zastupitelstvo M Č po projednání, na základ ě doporu čení rady M Č Praha – Ďáblice  
I. Nesouhlasí 
přechodem vlastnického práva pozemku p.č. 43/2 k.ú. Ďáblice o výměře 19 m2, označené 
jako zastavěná plocha a nádvoří – způsob využití stavba bez čp., če., bez vl., ze svěřené 
správy MČ Praha 8 na MČ Praha – Ďáblice do doby komplexního majetkoprávního vyjasnění 
skutečného stavu tohoto pozemku se stavem evidence v katastru nemovitostí. 
II. Pověřuje 
tajemníka v této souvislosti k prošetření majetkoprávního vztahů k sousedním pozemkům p.č. 
41/1 a p.č. 40 a přípravou návrhu řešení a informováním ZMČ. 
 
11. Požadavky a p řipomínky M Č Praha – Ďáblice ke Zpráv ě o uplat ňování ZÚR 
Středočeského kraje Praha a následné aktualizaci ZÚR Praha  (starosta) 
Starosta seznámil všechny přítomné s uplatněním připomínek/námitek k Zásadám územního 
rozvoje (ZÚR) Středočeského kraje k vedení Silničního okruhu kolem Prahy, dále informoval 
o Požadavcích a připomínkách MČ Praha – Ďáblice ke Zprávě o uplatnění ZÚR kraje Praha 
a následné aktualizaci ZÚR Praha (okruh kolem Prahy) a posléze i o dopise starostů 
zaslaném na Ministerstvo dopravy ČR, MHMP prvnímu náměstkovi primátora Ing. Karlu 
Březinovi a hejtmanovi Středočeského kraje MUDr. Davidu Rathovi ve věci Vnějšího 
pražského okruhu (SOKP) – návrh Regionální varianty. ZMČ po projednání schválilo návrh 
usnesení č. 042/11/ZMČ k Požadavkům a připomínkám MČ Praha – Ďáblice ke Zprávě o 
uplatňování ZÚR Středočeského kraje a následné aktualizaci ZÚR Praha v počtu hlasů pro 
– 13, proti – 0, zdržel se – 1 . 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek 0 RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin A Stoklasa Vítězslav A 
MUDr. Lukeš Martin A Ing. Stroblová Lenka A 
 
Zastupitelstvo m ěstské části po projednání 
I .  Schvaluje 
1.1. znění připomínek a námitek k zásadám územního rozvoje Středočeského kraje – 
k vedení Silničního okruhu kolem Prahy odeslaného pod čj. 0685/2011-MCPD/Star. 
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1.2. znění požadavků a připomínek ke Zprávě o uplatňování ZÚR Kraje Praha a k následné 
aktualizaci ZÚR Praha odeslaného po čj. 0977/2011_MCPD/Star. 
1.3. znění stanoviska (11 starostů městských částí a obcí Středočeského kraje) odeslaného 
pod čj. UMC P_SUCH 02128/2011, který je přílohou č. 1 tohoto usnesení. 
Příloha: Stanovisko čj. 0685/2011-MCPD/Star. 
   čj. 0977/2011_MCPD/Star. 

čj. UMC P_SUCH 02128/2011. 
 
12. Žádost o úpravu územního plánu ÚP SÚ HMP č. U 1011 k.ú. Ďáblice (lokalita p ři 
ul. Statková) – stanovisko M Č Praha – Ďáblice k této úprav ě (starosta) 
Starosta seznámil všechny přítomné s návrhem úpravy ÚP SÚ HMP č. 
U1011(554086/2011/OUP). ZMČ po projednání schválilo návrh usnesení č. 043/11/ZMČ 
k návrhu úpravy ÚP SÚ HMP v počtu hlasů pro – 13, proti – 0, zdržel se – 1 . 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek A RNDr. Smrček Martin 0 
Ing. Křížek Martin A Stoklasa Vítězslav A 
MUDr. Lukeš Martin A Ing. Stroblová Lenka A 
Zastupitelstvo m ěstské části po projednání 
I. Nesouhlasí 
s návrhem úpravy ÚP SÚ HMP č. U 1011 v k.ú. Ďáblice  
II. Schvaluje 
znění stanoviska odeslaného pod čj. 1215/2011_MCPD/Star, které je přílohou č. 1 tohoto 
usnesení. 
Příloha: Stanovisko MČ Praha – Ďáblice čj. 1215/2011_MCPD/Star. 
 
13. Příspěvky na svoz komunálního odpadu za rok 2011 a na rok  2012 (Ing. K řížek) 
Předseda Finančního výboru Ing. Křížek seznámil všechny přítomné s návrhem Finančního 
výboru na úhradu příspěvku na svoz komunálního odpadu za rok 2011 a na rok 2012. ZMČ 
po projednání schválilo návrh usnesení č. 044/11/ZMČ k příspěvkům na svoz komunálního 
odpadu za rok 2011 na rok 2012 v počtu hlasů pro – 14, proti – 0, zdržel se – 0 . 
 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek A RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin A Stoklasa Vítězslav A 
MUDr. Lukeš Martin A Ing. Stroblová Lenka A 
Zastupitelstvo m ěstské části po projednání 
I. Bere na v ědomí 
1.1. úhradu příspěvku ve výši poplatkové povinnosti na 2. pololetí 2011 bezhotovostním 
převodem z rozpočtu MČ přímo správci poplatku dle seznamu odsouhlaseného správcem 
poplatku (MHMP). 
1.2. výplatu příspěvku ostatním poplatníkům po 1. březnu 2012 z rozpočtu MČ 2012. Nárok 
na příspěvek ve výši poplatkové povinnosti na 2. pololetí 2011 budou poplatníci uplatňovat 
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předložením dokladu o zaplacení poplatku za 2. pololetí 2011 a osobním dokladem k ověření 
trvalého pobytu. 
1.3. ukončit výplatu příspěvku k 30. 04. 2012. 
ll. Schvaluje 
vyplácení příspěvků na svoz komunálního odpadu od roku 2012 pouze bezhotovostním 
převodem z rozpočtu MČ Praha – Ďáblice přímo plátci poplatku dle seznamu 
odsouhlaseného správcem poplatku MHMP. 
 
14. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru a p ředložení zprávy o kontrole usnesení 
RMČ a ZMČ za rok 2010 (Bc. Janek) 
Předseda Kontrolního výboru Bc. Janek přednesl všem přítomným zprávu Kontrolního 
výboru, která je přílohou zápisu. ZMČ po projednání bere na vědomí zprávu Kontrolního 
výboru. 
 
15. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru pro kontrolu skládky v k .ú. Ďáblice za 
období 01 – 08/2011 (Ing. Dvo řák) 
Předseda Výboru pro kontrolu skládky v k.ú. Ďáblice seznámil všechny přítomné s výsledky 
práce za období 01 – 08/2011. ZMČ po projednání bere na vědomí zprávu KV pro kontrolu 
skládky v k.ú. Ďáblice za období 01– 08/2011. 
 
16.  Poskytnutí finan čního daru pro TJ Ďáblice 
Starosta seznámil všechny přítomné s návrhem na poskytnutí finančního daru SK Ďáblice – 
fotbalový oddíl ve výši 100.000,- Kč. ZMČ po projednání schválilo návrh usnesení č. 
045/11/ZMČ k poskytnutí finančního daru TJ Ďáblice – fotbalový oddíl v počtu hlasů pro – 
14, proti – 0, zdržel se – 0 . 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek A RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin A Stoklasa Vítězslav A 
MUDr. Lukeš Martin A Ing. Stroblová Lenka A 
 
Zastupitelstvo m ěstské části po projednání: 
I. Schvaluje 
udělení finančního daru TJ Ďáblice – fotbalový oddíl ve výši 100.000,- Kč  
II. Pověřuje starostu 
podpisem darovací smlouvy. 
 
 
17.  Náměty 
a)  Přijetí daru – pozemku p. č. 1548/56 a 1548/59 v k.ú. Ďáblice 
Starosta informoval všechny přítomné o nabídce ze strany pana Vladimíra Hodinky darovat 
MČ Praha – Ďáblice pozemky p.č. 1548/56 a p.č. 1548/59 (orná půda) k.ú. Ďáblice. ZMČ 
po projednání schválilo návrh usnesení č. 046/11/ZMČ k přijetí daru od pana Vladimíra 
Hodinky v počtu hlasů pro – 14, proti – 0, zdržel se – 0 . 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Niebauer Pavel A 
Dohnalová Tatjana  A PhDr. Novotný Vladimír A 
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Ing. Dvořák Tomáš  A Ing. Slavomír Procházka A 
Fišmistrová Zdeňka  A Ing. Růžička Miloš A 
Bc. Marcel Janek A RNDr. Smrček Martin A 
Ing. Křížek Martin A Stoklasa Vítězslav A 
MUDr. Lukeš Martin A Ing. Stroblová Lenka A 
Zastupitelstvo M Č po projednání  

I. I. Schvaluje 
Záměr přijmout dar od pana Vladimíra Hodinky  
Předmětem darování jsou: pozemky p. č. 1548/56 o výměře 281 m2 a parc. č. 1548/59 o 
výměře 594 m2, druh pozemku orná půda vše v k. ú. Ďáblice. 
II. Pověřuje 
2.1. tajemníka k vyřízení a prověření všech náležitostí k podání změny vlastnictví v Katastru 
nemovitostí. 
2.2. starostu k podpisu darovací smlouvy. 
 
a) Poskytnuté finan ční dary  
Starosta informoval o usnesení rady č. 061/11/RMČ, kterým MČ Praha – Ďáblice poskytla 
finanční dar ve výši 10.000,- Kč pro ZO ČSCHDZ Ďáblice. ZMČ po projednaní bere vědomí 
poskytnutí finančního daru. 
 
b) EIA – vyjád ření MČ Praha – Ďáblice k Paralelní RWY, letišt ě Praha – Ruzyn ě 

Starosta seznámil všechny přítomné s připomínkami k projednávání Paralelní RWY, letiště 
Praha – Ruzyně. Zastupitelstvo po projednaní bere na vědomí danou informaci. 
 
c) Změna trasy autobusu 103 – tento bod byl projednán v r ámci bodu č. 1 tohoto 
programu. 

 
d) Kolektivní smlouva 

PhDr. Novotný seznámil všechny přítomné s novým zněním kolektivní smlouvy. ZMČ po 
projednání bere na vědomí nové znění Kolektivní smlouvy. 
 
e) Smlouva s PPF banka, a.s. (zhodnocení finan čních prost ředků zřízením 
termínovaného ú čtu) 
Starosta seznámil všechny přítomné se smlouvou s PPF bankou, a.s. na zhodnocení 
finančních prostředků – termínový účet. ZMČ vzalo danou informaci na vědomí. 
 
Konec zasedání: 22:45 hod. 
Zapsala: Jana Šimečková 
Za ověřovatele: PhDr. Vladimír Novotný, RNDr. Martin Smrček, Ing. Lenka Stroblová   
V Praze dne: 27. 09. 2011 



                                                                                                                                     V Praze dne 21. 9. 2011 

Pololetní zpráva o činnosti KV MČ Praha-Ďáblice. 

KV se poprvé sešel dne 24. 1. 2011 na Radnici v tomto složení Ing. Pavel Bečvařík, PhDr. Veronika Kostová, Pavel 
Kohout, Marie Štarmanová, Marcel Janek a tajemnice Ing. Bronislava Lomozová. P. Lomozová předložila KV soupis 
nemovitého majetku svěřeného do správy MČ-Ďáblice ve vlastnictví Hl. m. Prahy a informovala o jeho stávajícím 
využití. Členové KV se s materiálem seznámili a p. Janek sdělil členům KV, že MČP-Ďáblice je svěřena do vlastní 
správy poloviny nemovitosti U Prefy 184. (rodinný dům) KV se zabýval využitím této části nemovitosti a požádal Radu 
obce, aby se touto věcí zabývala a pokusila se o její prodej nebo o jiné využití. KV k této věci přijal dne 21. 2. 2011 
Usnesení č. 1. Na tomto jednání dále KV řešil organizační záležitosti KV. 

Druhé jednání KV proběhlo dne 21. 2. 2011. KV žádal, aby byla prověřena možnost prodeje poloviny nemovitosti U 
Prefy 184. Celou záležitost si přebrala Rada a vede jednání s ostatními spoluvlastníky nemovitosti. KV požádal p. 
Fišmistrovou o informaci ohledně VŠUP. KV žádal o poskytnutí informací ohledně dostavby umělého trávníku a o 
problému s pozemkem.  

Třetí jednání KV proběhlo dne 18. 4. 2011. Tohoto jednání se na žádost KV zúčastnili p. Starosta a pí. Místostarostka. 
Pí. Fišmistrová sdělila KV, že VŠUP se již stavět nebude a další informace k této záležitosti. P. Růžička sdělil KV, že na 
fotbalové hřiště s umělým povrchem je zpracován nový znalecký posudek a vede se jednání s vlastníky. Na tomto 
setkání proběhla diskuse o úklidu obce, likvidaci černých skládek. P. Janek předal p. Fišmistrové fotodokumentaci 
skládek a ústně upřesnil polohu dalších skládek. Dále se na tomto jednání mluvilo o pronájmu objektu Osinalická 
766. Na tomto setkání se rovněž hovořilo o úkolu pro KV od zastupitelstva. 

Čtvrté jednání KV proběhlo dne 16. 5. 2011. Jednotlivý členové KV si rozdělili úkol od zastupitelstva v tomto znění: 
Zastupitelstvo pověřuje KV kontrolou usnesení RMČ a ZMČ za rok 2010. P. Janek zpracoval roční plán kontrolních 
činností, který předložil členům KV ke schválení. Roční plán kontrol byl schválen všemi přítomnými. P. Janek a pí. 
Kostová podali informace ostatním členům KV z komisí. Při diskuzi bylo zmíněno hrazení skládkového (kontejnery na 
stavební suť) pro občany. KV zjistil, že tento návrh byl projednáván na 2. veř. zasedání ZMČ, ale nebyl dosud schválen 
a měl se předložit na dalším zasedání zastupitelstva, což nebylo učiněno. V zápisu je uvedeno, že KV žádá připravit a 
předložit návrh na dalším zasedání ZMČ k projednání. Nemovitost na rohu Ďáblická a U Chaloupek je stále přístupná 
veřejnosti, objekt není stále dostatečně zajištěn. 

Páté jednání KV proběhlo dne 13. 6. 2011. Členové KV pověření kontrolou usnesení RMČ a ZMČ za rok 2010, předali 
výsledky kontrol p. Jankovi, který následně zpracoval výslednou zprávu. Hrazení skládkovného pro občany- bylo 
projednáváno na 2. veř. zasedání ZMČ, ale nebylo schváleno a mělo se předložit na dalším zasedání, což nebylo 
učiněno. Podle již zaslaného programu veř. zasedání ZMČ dne 20. 6. 2011, není opět tento návrh zařazen 
k projednání. Člen KV se zúčastnil zasedání zastupitelstva dne 20. 6. 2011 a upozornil, že hrazení skládkového a plán 
kontrol KV má být projednán na tomto zasedání. KV řešil stížnost na nepřípustné a agresivní chování člena výboru 
pro kontrolu skládky p. Ing.Tomáše Dvořáka podanou firmou A.S.A spol. s. r. o.  Předseda KV v souladu 
s organizačním řádem MČP Ďáblice a za použití jeho terminologie předložil KV výše uvedenou stížnost k projednání. 
KV vyslechl vysvětlení a stanovisko p. Dvořáka. KV k této stížnosti nepřijal usnesení, tuto stížnost vyřídil s tímto 
doporučením: KV doporučuje, aby bylo při kontrole skládky postupováno dle platných zákonů a nařízení, a v případě, 
že tomu kontrolní návštěvy radních nebo zastupitelů neodpovídají, aby se takové činnosti zdrželi. KV dále navrhuje, 
aby kontrolu skládky vykonávala pouze pracovnice referátu životního prostředí, která je k tomu zmocněná ze zákona. 
Na formulaci tohoto doporučení se jednohlasně shodli všichni členové KV. Dále KV doporučil Radě MČ Praha Ďáblice, 
znovu přezkoumat Smlouvu o skládce mezi Hl. městem Prahou a MČ Ďáblice. Nemovitost na rohu Ďáblická a U 
Chaloupek není stále zajištěna, hrozí zde výskyt osob bez obydlí. 

Šesté jednání KV proběhlo dne 12. 9. 2011. KV se zabýval úklidem v Ďáblicích.  Předseda navrhnul projednání a 
zvolení místopředsedy. Navržena byla p. Veronika Kostová, která byla jednohlasně zvolena. Dále při nepřítomnosti 
předsedy i místopředsedy by řídil jednání nejstarší člen KV. Podle schváleného ročního plánu kontrol, členové KV 
prošli dětská hřiště se zaměřením na jejich stav. KV neshledal nedostatky. Návrh na projednání skládkovného nebyl 
zařazen do programu 5. veř. zasedání ZMČ. Nemovitost na rohu Ďáblická a U Chaloupek je stále volně přístupná. 

KV opětovně žádá Radu MČP-Ďáblice, aby do programu 6. veř. zasedání ZMČ byl zahrnut původní návrh 
skládkovného pro rok 2011 a ďábličtí občané mohli od 1. 1. 2012 znovu čerpat tento benefit. 

Za KV zpracoval: M. Janek 



Zpráva o kontrole usnesení RMČ a ZMČ za rok 2010. 

Usnesení RMČ a ZMČ za rok 2010 byla rozdělena na období po půl roce a přidělena ke kontrole 
jednotlivým členům KV včetně Předsedy KV, který výsledky celkově překontroloval. 

V usneseních KV neshledal nedostatky. Usnesení nejsou v rozporu s právními normami a předpisy, 
které upravují tuto problematiku ve vztahu k veř. správě. 

Tato zpráva byla předložena na 5. veřejném zasedání Zastupitelstva Městské části Praha-Ďáblice. 

 

Za KV zpracoval: M. Janek v. r. 

 


